

**WARNING** Combustible liquid. **Prevention:** Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. **Disposal:** Dispose of contents/container to an approved waste disposal plant.

See the SDS for more info at/Voir la FDS pour plus d'info au:  
**wurth.ca** or call/ou appelez: **1-800-263-5002**

Manufactured for/Fabriqué pour:  
**Wurth Canada Limited/Limitée**

345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

**ATTENTION** Liquide combustible. **Prévention:** Tenir à l'écart de la chaleur/des étincelles/des flammes nues/des surfaces chaudes.- Ne pas fumer. Porter des gants de protection/des vêtements de protection/un équipement de protection des yeux/du visage. **Élimination:** Éliminer le contenu/le conteneur dans une installation d'élimination des déchets agréée.

**Not for retail sale/Pas pour la vente au détail**  
**Made in Germany/Fabriqué en Allemagne**

**Art. 893.150930** 083



PAGE | 06/2018 | 893.150930 | V.3.0 | WHMIS 2015



## P30 PLUS

### Anti-Hologram Polish

### Poli Anti-Hologramme



Net content/Contenu:

# 990 mL (33 fl oz)

#### **(EN) P30 PLUS**

**Features:** A medium cut polish that quickly removes haze and holograms from paintwork. Contains Intelligent Powder Technology (IPT) which allows a mirror finish that is not possible with conventional polishes.

**Applications:** Ideal for the permanent removal of hazes and holograms, especially on dark vehicle paintwork. Efficiently removes fine sanding marks and slight paint imperfections on old and new paintwork. Excellent as a finishing polish after treatment with a coarser polish.

**Directions:** Shake the container thoroughly before use. Clean the paint surface. Spread the polish evenly over the surface of the polishing pad and also apply a small amount to the surface to be treated. For best results, use the Spider Pad (Art. No. 585.307100) for light scratches and the Soft Foam Pad (Art. No. 585.305100) for holograms and swirl marks. Position the polishing pad flat on the surface and start machine, using a speed of 1000-1500 rpm. With steady pressure, work over the surface until swirl marks and imperfections are removed. Any residue should be removed with a microfiber cloth.

The above instructions are based on our experience. Preliminary tests are advised before use. For more details, see the technical data sheet.

#### **(FR) P30 PLUS**

**Caractéristiques:** Un poli à coupe moyenne qui élimine rapidement les microrayures et les hologrammes de la peinture. Contient la technologie de poudre intelligente (IPT) qui permet une finition miroir qui n'est pas possible avec les polis conventionnels.

**Applications:** Idéal pour l'enlèvement permanent des microrayures et hologrammes, en particulier sur la peinture des véhicules sombres. Supprime efficacement les marques de ponçage fin et les imperfections légères sur les peintures anciennes et nouvelles. Excellent comme poli de finition après traitement avec un poli plus grossier.

**Mode d'emploi:** Bien agiter le récipient avant utilisation. Nettoyez la surface de la peinture. Faites répartir uniformément le poli sur la surface du tampon de polissage et appliquez une petite quantité à la surface à traiter. Pour de meilleurs résultats, utilisez le Tampon «Araignée» (Art. 585.307100) pour des rayures légères et le Tapon de Mousse Souple (Art. 585.305100) pour les hologrammes et les marques de tourbillons. Placez le tampon sur la surface et démarrez le polisseur, en utilisant une vitesse de 1000-1500 tr/min. Avec une pression constante, travaillez la surface jusqu'à ce que les marques et les imperfections soient éliminées. Tout résidu doit être enlevé avec un chiffon en microfibre.

Les instructions ci-dessus sont basées sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant l'utilisation. Pour plus de détails, voir la fiche technique.